

Elevrådsmøde 12/3-2021 (virtuelt)

Til stede: Mikkel, Aida, Sara W, Dennis C, Muhammed K, Mohammed Jama, Meryem, Jasin, Berke.

Fremlægelse til næste fællessamling:

Elevrådet har fundet ud af at de gerne vil lave et oplæg til næste fællessamling! Der er lidt uenighed omkring hvad det skal indeholde. Sara W. skriver ud og koordinerer et oplæg.

Nye elever:

Oplæg fra Berke til hvordan vi skal ønske de nye elever velkommen i denne tid:

Kunne man lave en opstart med dem til udendørsaktiviteterne?

Klasselærerne skal tage hånd om de nye elever til denne udendørsaktivitet.

Mikkel siger videre til ledelsen at de skal formulere noget til de berørte klasselærere.

Lektiecafé:

Eksisterer de stadig?

Kan det oprettes bare en gang om ugen?

Måske i nogle fag, hvor eleverne har særlige udfordringer.

Moduler:

Flere asynkrone moduler? Her var en debat ift om det er en god idé.

Vi kom frem til at de indlagte asynkrone moduler i den kommende tid, skulle afprøves før der kom nye ønsker.

Det asynkrone modul før udeundervisning kan laves "nemt" eller måske fjernes. Kan man evt høre en podcast og skrive noget simpelt som svar? Dette punkt giver Mikkel ledelsen besked om som vil skrive ud til de berørte lærere.

Netværksgrupper:

De ændres hele tiden. Det er meget frustrerende. Særligt i 2.z. 2.Z tager det selv om i klassen. Det understreges at der kan være gode grunde til disse løbende omstruktureringer.